
Województwa za budową S74
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W Świętokrzyskim Urzędzie

Wojewódzkim wojewodowie dyskutowali o rozwoju gospodarczym trzech regionów:

podkarpackiego, łódzkiego i świętokrzyskiego. Głównymi tematami spotkania był

rozwój infrastruktury drogowej oraz budowa drogi ekspresowej S74. 

Założenia planowanej inwestycji, budowy drogi S74, przedstawił Krzysztof

Strzelczyk, dyrektor kieleckiego oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i

Autostrad. Gośćmi wojewody Agaty Wojtyszek byli także: Jacek Bojarowicz, dyrektor

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz szefowie oddziałów GDDKiA w

Łodzi i Rzeszowie.

- Jak najszybsza przebudowa drogi S74 łączącej województwa podkarpackie,

świętokrzyskie i łódzkie jest niezbędna dla rozwoju gospodarczego tej części Polski –

stwierdzili wojewodowie zainteresowanych regionów.

- Obecnie w województwie podkarpackim realizujemy bardzo ważną inwestycję, Via

Carpatia, ale droga S74 również daje nam możliwości bezpośredniego kontaktu z

centralną Polską, dlatego tutaj przyjechałem, aby poprzeć inicjatywę budowy tej

trasy łączącej m.in. Nisko z Opatowem – powiedział Witold Lechowski,

wicewojewoda podkarpacki.

Wojewodowie dyskutowali o tempie prac przy budowie trasy i zgodnie podkreślali,

że będą się starać, aby ta inwestycja została jak najszybciej zrealizowana.
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